

PureLink

iSeries

USER MANUAL

-
- IS210** USB-C to mini DisplayPort Adapter (white)
IS211 USB-C to mini DisplayPort Adapter (black)
-

TABLE OF CONTENT

User Manual	1
Introduction	2
Delivery Contents	2
Specifications	2
Features	3
Connection Diagram	3
Operation	3
Intended Use	3
Safety Instructions	4
Cleaning	5
Warranty and Liability	5
CE Conformity	5
Disposal of the Device	6
Disclaimer	6

INTRODUCTION

Dear Customer,
Thank you for choosing this PureLink product. Please read the operating instructions carefully and especially observe the safety information.

DELIVERY CONTENTS

1x USB-C to mini DisplayPort Adapter
1x User Manual

SPECIFICATIONS

Connector 1	USB-C male
Connector 2	Mini DisplayPort female
Length	0.10m
Supported standards	USB-C, Mini DisplayPort, Thunderbolt
Maximum resolution	4K60Hz
DisplayPort Alternate Mode	DP Alt-Mode

FEATURES

Supports video resolutions up to 4K@60Hz via DisplayPort Alternate Mode

CONNECTION DIAGRAM



OPERATION

Plug and Play

Connect the male USB-C connector of this adapter with a compatible USB-C source device and then connect the display device using an appropriate mini DisplayPort cable.

Your USB-C device will automatically detect the audio and video signal and route it to the connected mini DisplayPort display device.

Enjoy watching videos, pictures and slideshows, alone or together on a larger mini DisplayPort display device.

Note for Macbook users:

Macbook does not support 4K@60Hz resolutions; sink displays with a max. resolution of 4K@60Hz will not display an image. When connecting the adapter to a Macbook, please set the output resolution to 4K@30Hz manually.

INTENDED USE

For safety and approval purposes (CE), you must not rebuild and/or modify this product. If you use the product for purposes other than those described in this manual, the product may be damaged. In addition, improper use can cause hazards such as short circuiting, fire, electric shock etc.

SAFETY INSTRUCTIONS

If you do not follow the safety instructions and information on proper handling in this manual, we assume no liability for any resulting personal injury or damage to property. Such cases will invalidate the warranty/guarantee.

The device is not a toy. Keep it out of the reach of children and pets.

Do not leave packaging material lying around carelessly. These may become dangerous playing material for children.

Suffocation Risk! Keep packaging materials away from children!

Protect the product from extreme temperatures, direct sunlight, strong jolts, high humidity, moisture, flammable gases, vapors and solvents.

Do not place the product under any mechanical stress.

If it is no longer possible to operate the product safely, take it out of operation and protect it from any accidental use.

Safe operation can no longer be guaranteed if the product:

- is visibly damaged,
- is no longer working properly,
- has been stored for an extended period in poor ambient conditions or
- has been subjected to any serious transport-related stresses.

Please handle the product carefully. Jolts, impacts or a fall even from a low height can damage the product.

Never open or attempt to dismantle the product.

Maintenance, modifications and repairs are to be performed exclusively by an expert or at a qualified shop.

Also observe the safety and operating instructions of any other devices which are connected to the product.

Consult an expert when in doubt about the operation, safety or connection of the device.

CLEANING

You will find cleaning instructions via the following link:
www.purelink.de

WARRANTY AND LIABILITY

The manufacturer guarantees full statutory warranty terms on all new devices.

As the manufacturer has no influence on installation, warranty only applies to the product itself.

If any fault or damage is detected on your product, please contact your dealer and provide your sales slip or invoice as evidence of the purchase, if necessary. Your dealer will repair the fault either on site, or send the device to the manufacturer. You make the work of our technicians considerably easier, describing possible faults in detail – only then can you be assured that intermittent faults, will be found and repaired with certainty!

The manufacturer is not liable for damages to persons or property caused by improper installation, operation or maintenance, not described in this manual.

Do not alter or modify the product or its accessories.

Any use other than described in this user`s manual is not permitted and causes loss of warranty, loss of guarantee, and non-liability.

CE CONFORMITY



PureLink GmbH hereby declares that this product/these products comply with Directive 2014/30/EU.

The full text of the EU Declaration of Conformity is available at the following Internet address: www.purelink.de

DISPOSAL OF THE DEVICE

WEEE-Reg. No.: DE 93 847 290



According to the European WEEE directive, any electrical and electronic equipment must not be disposed of along with consumer waste. As a consumer, you are committed by law to deposit electrical and electronic devices at public collecting points or to the dealer for free at the end of the device's lifetime. Details are regulated in the respective national legislations. The Wheelie Bin symbol on the product, in the manual or on the packaging refers to these terms. With the return of your used devices you actively take part in protecting the environment.

DISCLAIMER

This product complies with the statutory national and European requirements. All company names and product names are trademarks of their respective owners.

All rights reserved.

We reserve our right for misprints and changes to the device, packaging or user manual.

PureLink

digital solutions

PureLink GmbH
Von-Liebig-Straße 10
D - 48432 Rheine
Germany

Revision Date: 2019-05 V1.0

PureLink

iSeries

BEDIENUNGSANLEITUNG

-
- IS210** USB-C zu mini DisplayPort Adapter (weiß)
IS211 USB-C zu mini DisplayPort Adapter (schwarz)
-

INHALTSVERZEICHNIS

Bedienungsanleitung	8
Einleitung	9
Lieferumfang	9
Spezifikationen	9
Merkmale	10
Anschlussplan	10
Inbetriebnahme	10
Bestimmungsgemäßer Gebrauch	10
Sicherheitshinweise	11
Reinigung	12
Gewährleistung und Haftung	12
CE Konformität	12
Geräteentsorgung	13
Haftungsausschluss	13

EINLEITUNG

Lieber Kunde,
vielen Dank, dass Sie sich für ein PureLink Produkt entschieden haben. Lesen Sie sich die Bedienungsanleitung aufmerksam durch und beachten Sie insbesondere die Sicherheitshinweise.

LIEFERUMFANG

- 1x USB-C zu mini DisplayPort Adapter
- 1x Bedienungsanleitung

SPEZIFIKATIONEN

Anschluss 1	USB-C Stecker
Anschluss 2	Mini DisplayPort Buchse
Länge	0,10m
Unterstützte Standards	USB-C, Mini DisplayPort, Thunderbolt
Max. Auflösung	4K60Hz
DisplayPort Alternate Mode	DP Alt-Mode

MERKMALE

Unterstützt Video Auflösungen bis zu 4K@60Hz via DisplayPort Alternate Mode

ANSCHLUSSPLAN



INBETRIEBNAHME

Plug and Play

Verbinden Sie den USB-C Stecker dieses Adapters mit einem kompatiblen USB-C Quellgerät und verbinden anschließend Adapter und Display mit einem geeigneten mini DisplayPort Kabel.

Ihr USB-C-Gerät erkennt das Audio- und Videosignal automatisch und leitet es an das verbundene mini DisplayPort -Anzeigergerät weiter.

Genießen Sie Videos, Bilder und Diashows, allein oder gemeinsam auf einem größeren mini DisplayPort Display.

Hinweis für Macbook-Anwender:

Das Macbook unterstützt keine 4K@60Hz Auflösungen; Displays mit einer maximalen Auflösung von 4K@60Hz zeigen kein Bild an. Wenn Sie den Adapter an das Macbook anschließen, ändern Sie die Ausgangsauflösung bitte manuell auf 4K@30Hz.

BESTIMMUNGSGEMÄSSER GEBRAUCH

Aus Sicherheits- und Zulassungsgründen (CE) dürfen Sie das Produkt nicht umbauen und/oder verändern. Falls Sie das Produkt für andere Zwecke verwenden, als in dieser Anleitung beschrieben, kann das Produkt beschädigt werden. Außerdem kann eine unsachgemäße Verwendung Gefahren wie zum Beispiel Kurzschluss, Brand, Stromschlag, etc. hervorrufen.

SICHERHEITSHINWEISE

Falls Sie die Sicherheitshinweise und die Angaben zur sachgemäßen Handhabung in dieser Bedienungsanleitung nicht befolgen, übernehmen wir für dadurch resultierende Personen-/Sachschäden keine Haftung. Außerdem erlischt in solchen Fällen die Gewährleistung/Garantie.

Dieses Produkt ist kein Spielzeug. Halten Sie es von Kindern und Haustieren fern.

Lassen Sie das Verpackungsmaterial nicht achtlos liegen. Dieses könnte für Kinder zu einem gefährlichen Spielzeug werden.

Erstickungsgefahr! Halten Sie Verpackungsmaterial von Kindern fern!

Schützen Sie das Produkt vor extremen Temperaturen, direktem Sonnenlicht, starken Erschütterungen, hoher Feuchtigkeit, Nässe, brennbaren Gasen, Dämpfen und Lösungsmitteln.

Setzen Sie das Produkt keiner mechanischen Belastung aus.

Wenn kein sicherer Betrieb mehr möglich ist, nehmen Sie das Produkt außer Betrieb und schützen Sie es vor unbeabsichtigter Verwendung. Der sichere Betrieb ist nicht mehr gewährleistet, wenn das Produkt:

- sichtbare Schäden aufweist,
- nicht mehr ordnungsgemäß funktioniert,
- über einen längeren Zeitraum unter ungünstigen Umgebungsbedingungen gelagert wurde oder
- erheblichen Transportbelastungen ausgesetzt wurde.

Gehen Sie vorsichtig mit dem Produkt um. Durch Stöße, Schläge oder das Fallen schon aus geringer Höhe kann das Produkt beschädigt werden.

Öffnen Sie das Gehäuse niemals.

Lassen Sie Wartungs-, Anpassungs- und Reparaturarbeiten ausschließlich von einem Fachmann bzw. einer Fachwerkstatt durchführen.

Beachten Sie auch die Sicherheitshinweise und Bedienungsanleitungen der weiteren Geräte, an die das Produkt angeschlossen wird.

Wenden Sie sich im Zweifel an einen Sachverständigen, wenn Sie Fragen zur Arbeitsweise, Sicherheit oder Anschluss des Produktes haben.

REINIGUNG

Anweisungen zur Reinigung finden Sie unter folgendem Link:
www.purelink.de

GEWÄHRLEISTUNG UND HAFTUNG

Der Hersteller gewährt auf ein neues Produkt die gesetzliche Gewährleistung.

Da der Hersteller keinen Einfluss auf die Installation des Produktes hat, deckt die Gewährleistung nur das Produkt selbst ab.

Falls ein Fehler oder Defekt an Ihrem Produkt festgestellt werden sollte, wenden Sie sich bitte an Ihren Fachhändler und zeigen Sie ggf. Ihre Quittung oder Rechnung als Kaufnachweis vor. Ihr Händler wird den Fehler entweder vor Ort beheben, oder das Produkt an den Hersteller weiterleiten. Sie erleichtern unseren Technikern ihre Arbeit sehr, wenn Sie eventuelle Fehler ausführlich beschreiben – nur dann haben Sie Gewähr, dass auch selten auftretende Fehler mit Sicherheit gefunden und beseitigt werden!

Der Hersteller haftet nicht für Personen- oder Sachschäden, die durch unsachgemäße Installation, Bedienung oder Wartung, die nicht in dieser Anleitung beschrieben sind, entstanden sind.

Ändern und modifizieren Sie das Produkt und dessen Zubehör nicht.

Ein anderer als in dieser Betriebsanleitung beschriebener Einsatz ist unzulässig und führt zu Gewährleistungsverlust, Garantieverlust und Haftungsausschluss.

CE KONFORMITÄT



Hiermit erklärt PureLink GmbH, dass dieses Produkt/diese Produkte der Richtlinie 2014/30/EU entspricht/entsprechen.

Der vollständige Text der EU-Konformitätserklärung ist unter der folgenden Internetadresse verfügbar: www.purelink.de

GERÄTEENTSORGUNG

WEEE-Reg. Nr.: DE 93 847 290



Elektrische und elektronische Geräte dürfen nach der europäischen WEEE Richtlinie nicht mit dem Hausmüll entsorgt werden. Als Verbraucher sind Sie nach dem ElektroG verpflichtet, elektrische und elektronische Geräte am Ende ihrer Lebensdauer an den dafür eingerichteten, öffentlichen Sammelstellen oder an die Verkaufsstelle kostenlos zurückzugeben. Einzelheiten dazu regelt das jeweilige Landesrecht. Das Symbol auf dem Produkt, der Gebrauchsanleitung oder der Verpackung weist auf diese Bestimmungen hin. Mit dieser Art der Verwertung von Altgeräten leisten Sie einen wichtigen Beitrag zum Schutz unserer Umwelt.

HAFTUNGSAUSSCHLUSS

Das Produkt entspricht den gesetzlichen, nationalen und europäischen Anforderungen. Alle enthaltenen Firmennamen und Produktbezeichnungen sind Warenzeichen der jeweiligen Inhaber.

Alle Rechte vorbehalten.

Druckfehler und Änderungen an Gerät, Verpackung oder Anleitung behalten wir uns vor.

PureLink

digital solutions

PureLink GmbH
Von-Liebig-Straße 10
D - 48432 Rheine
Germany

Revision Date: 2019-05 V1.0